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Kunnanvaltuutettu Tapio Laaksonen on esittänyt 
valtuustoaloitteessaan 31.3.2025, että Eurajoelle rakennettaisiin 
uimahalli. Kunnanhallitus päättää antaa asian hyvinvointi- ja 
kuntakehityslautakunnan käsiteltäväksi (8.4.2025 § 65). 
 
Eurajoen oman uimahallin puolesta ovat puhuneet ja nimilistoja 
keränneet niin yksityiset ihmiset kuin yhdistyksetkin useaan 
otteeseen kuluneiden vuosikymmenten aikana. Asia ei ole 
kuitenkaan koskaan edennyt edes suunnitteluvaiheeseen. Tosin 
1990-luvun lopun monitoimihalliselvityksessä esitettiin 
monitoimihallin laajentamista uimahallilla monitoimihallin 
rakentamisen toisessa vaiheessa.  
 
Uimahallin rakentaminen on aina useiden miljoonien investointi, jolla 
on myös huomattavat käyttötalousvaikutukset suuren 
henkilöstötarpeen ja korkean uimahallin huoltotason vuoksi. Porin ja 
nyt hiljattain valmistuneen Rauman uuden uimahallin laajuus ja 
korkea taso vaikuttavat varmasti myös osaltaan kuntalaisten 
näkemyksiin siitä, minkä kokoinen ja mitä palveluja Eurajoelle 
rakennettavassa uimahallissa tulisi olla. 
 
Eurajoen naapurikunnista Eurassa, Raumalla ja Porissa on 
uimahalli. Nakkila luopui omasta uimahallistaan 2010-luvun lopussa. 
Eurajoki on ”kompensoinut” oman uimahallin puutetta tukemalla 
taloudellisesti kuntalaisten vesiliikuntaharrastusta. Lähiseudun 
uimahallien (Pori, Rauma, Eura, Harjavalta ja Ulvila) kanssa on 
sovittu, että eurajokelaiset saavat 50 %:n alennuksen joko 
sarjalipuista tai rannekkeeseen ladattavista uintikerroista.  

 
 
Päätösehdotus Hyvinvointi- ja kuntakehityslautakunta jatkaa kuntalaisten 

vesiliikunnan tukemista lähiseudun uimahalleihin, eikä esitä oman 
uimahallin rakentamista Eurajoelle. 
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